
 

      Protokoł Nr  IIII/2014 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  31 marca  2014 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
35

 do 17
15

. 

Na 15 radnych obecnych było 12 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: I. Kraszkiewicz, L. Wróblewska.   

Spóźnił się radny J. Baumgart. 

Obecni na sesji byli również: Wójt, Sekretarz Gminy   Skarbnik Gminy, dyr. GZK i radca 

prawny. 

Sołtysi:  Czesław Betyna,  Justyna Magiera, Stanisław Mikulski, Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi: A. Witowska-Araszkiewicz, L. Kuziak.  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:    

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie zmiany WPF, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 

4) w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej, 

4)  w sprawie aktualizacji podziału gminy Osielsko na stałe obwody głosowania, 

5) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

6) w sprawie określenia maks. kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli,   

 7) w  sprawie wykupu gruntu stanowiącego drogę, położonych w Osielsku, 

 8) w  sprawie wykupu i darowizny  gruntu stanowiącego drogę, położonego w  

Jarużynie, 

 9) w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości położonej w 

Osielsku,  stanowiącej własność Gminy Osielsko 

10) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności, 

11) w sprawie ustalenia nazw ulic, 

12) w sprawie zmiany uchwały  dot. pomocy finansowej Województwu Kujawsko-

Pomorskiemu, 

13) w sprawie usług dodatkowych odbioru odpadów komunalnych, 

14) w sprawie zaliczenia drogi do  kategorii dróg gminnych. 
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      15) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu 

gospodarki    niskoemisyjnej dla Gminy Osielsko. 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

L. Balbuza-Walkowska -  zabrała głos również w imieniu przewodniczącego komisji rozwoju, 

który jest nieobecny  w sprawie usług dodatkowych odbioru odpadów komunalnych. 

Uważamy, że projekt uchwały winien uwzględniać wszystkie frakcje w usługach 

dodatkowych, a nie tylko jedną. Stawka za usługę dodatkową nie wynikła z wyliczenia lecz 

tylko padł taki wniosek. Część mieszkańców zgłasza problem na temat jakości wykonywania 

usług, a część  kwestionuje wysokość stawek. Wobec tego proszę o przegłosowanie wniosku 

o zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie usług dodatkowych i ponownym 

szczegółowym przedyskutowaniu na komisjach. 

Wójt – problem jest z odpadami biodegradowalnymi głównie z trawą. Nie wszyscy ją 

kompostują. Wynika to z głosów mieszkańców i stąd przedłożony został ten projekt   

uchwały. Jeżeli ma to być przedmiotem dyskusji najbliższych komisji nie widzę przeszkód, 

aby projekt zdjąć z porządku obrad.  

Wniosek radnej L. Balbuzy-Walkowskiej, w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie 

– za. 

Porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku został przyjęty jednogłośnie – 

za. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie –za. 

 Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

– stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

W tym miejscu obrad sale obrad opuściła radna L. Balbuza-Walkowska. Stan radnych 12. 

Składanie interpelacji. 

A.Różański – na poprzedniej sesji  wnioskowałem o uporządkowanie resztek po ściętym 

drzewie przy ul. Kolonijnej na wysokości ul. Moczarowej. Również poprosiłem o odpowiedź 

w sprawie energii elektrycznej i nikt nie zareagował. 

K. Cichański – ponowił interpelację w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Osielsko-Niemcz. 

Zapytania do radnych powiatowych- nie było pytań. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki od ostatniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik 

głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr III/16/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik 

głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr III/17/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego.   Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta 

następującą ilością głosów: 

Uchwała Nr III/18/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej.  Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta 

następującą ilością głosów: 

Uchwała Nr III/19/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie aktualizacji podziału gminy 

Osielsko na stałe obwody głosowania.  Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta 

następującą ilością głosów: 

Uchwała Nr III/20/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Wynik głosowania był 

następujący: 

za – 6 

przeciw – 3 

wstrzymało się - 3 

Uchwała Nr III/21/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie określenia maks. kwoty 

dofinansowania na doskonalenie zawodowe nauczycieli. Wynik głosowania był następujący: 

za – 11 

przeciw – 1 

wstrzymał  się - 0 

Uchwała Nr III/22/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie wykupu gruntu stanowiącego 

drogę, położonych w Osielsku.  Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą 

ilością głosów: 

Uchwała Nr III/23/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie wykupu i darowizny  gruntu 

stanowiącego drogę, położonego w Jarużynie.  Wynik głosowania był następujący: 

za – 6 

przeciw – 6 

wstrzymał  się - 0 

Uchwała nie została podjęta. 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie ustanowienia służebności 

przesyłu na nieruchomości położonej w Osielsku, stanowiącej własność Gminy Osielsko. 

Wynik głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr III/24/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności. Wynik głosowania był 

następujący: 

za – 10 

przeciw – 1 

wstrzymał  się - 1 

Uchwała Nr III/25/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustalenia nazw ulic. 

Wynik głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr III/26/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały  dot. pomocy 

finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu. Wynik głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr III/27/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do opracowania i wdrażania Planu gospodarki    niskoemisyjnej dla Gminy Osielsko. Wynik 

głosowania był następujący: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał  się - 1 

Uchwała Nr III/28/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje: 

Wójt -  jeżeli chodzi o brak odpowiedzi to mogę poinformować, że dołożę starań aby taka 

sytuacja więcej nie zaistniała. Natomiast w sprawie planu zagospodarowania  Osielsko-

Niemcz to wymaga drobnych korekt np. grunt został podzielony na działki. 

Obaj radni przyjęli wyjaśnienia Wójta. 

 

Wolne wnioski i zapytania: 

Przewodniczący obrad przypomniał radnym o upływającym terminie 30.04 br. składania 

oświadczeń majątkowych. 

A.Różański – w związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelację, która mnie nie zadawala 

składam wniosek o nagrywanie posiedzeń Rady Gminy i umieszczenia pliku z nagraniem w 

BIP oraz o bezpośrednią transmisję online w internecie. 
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Przewodniczący obrad – jest wniosek radnego i musimy podjąć decyzję. Uważam, że 

zasadniejszym jest nagrywanie posiedzeń komisji ponieważ merytoryczna dyskusja jest  

właśnie na komisjach. Tam wypracowywane są   wnioski, stanowiska i  to najbardziej  będzie 

interesować mieszkańców i te obrady winny być transmitowane. Na  na dzisiejszej sesji 

przegłosowaliśmy 15 uchwał i patrząc na taka transmisję niewiele mu daje, nie zna podłoża 

powstania uchwał. Każdy ma prawo wstępu na posiedzenia, może nagrywać. 

Wniosek radnego poddam pod głosowanie, aby znać stanowisko rady i wówczas będziemy 

procedować dalej. Do nagrywania musi być odpowiedni sprzęt, odpowiednia ilość kamer 

żeby przekaz był odpowiedniej jakości. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego A. Różańskiego. Wynik 

głosowania był następujący: 

za – 2 

przeciw – 9 

wstrzymało się – 0. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 K. Cichański –  wydłużyć godziny punktu przyjęć interwencyjnych przez Policję z jednej 

godziny we wtorek i czwartek na całe te dwa  dni, 

-  nie ma jeszcze mpzp Osielsko-Niemcz, a są trzy ulice o szerokości 3 m i trudno wjechać 

służbom komunalnym. Jedna z ulic jest przejezdna, a dwie są ślepe.  

-  tym mieszkańcom, co nie płacą za odpady komunalne  nie powinno odbierać  śmieci, 

- czy coś się dzieje z  ul. Polną w sprawie zmiany organizacji ruchu, 

 Cz. Betyna-  czy na ul. Ogrodowej będzie wykonany próg zwalniający i czy mieszkańcy 

otrzymają odpowiedź, 

- przy ośrodku zdrowia  ustawić stojak na rowery. Jest to wniosek z zebrania wiejskiego w 

Maksymilianowie, 

-  dlaczego przy ul. Dworcowej w Maksymilianowie mieszkańcy nie mogą się podłączyć do 

kanalizacji. 

Wójt – w sprawie progu zwalniającego będzie wykonany i zostaną mieszkańcy 

poinformowani. Stojak na rowery, jeden zostanie przeniesiony spod urzędu gminy po 

zakończeniu ostatnich prac remontowych. Budynki przy ul. Dworcowej są w zarządzie PKP. 

W celu przyspieszania to niech mieszkańcy napiszą wniosek z informacją o stanie  szamb.   

M. Wideł -  zapytała o etap prac nad projektem uchwały w sprawie możliwości przyznawania 

nagród dla laureatów olimpiad i konkursów przedmiotowych oraz ich opiekunów. Szkoła  w 

Osielsku zajęła drugie miejsce w województwie kujawsko-pomorskim pod względem ilości 

laureatów konkursów przedmiotowych. Osielsko zdobyło 15 tytułów laureatów  

i jednego finalistę. 

Sekretarz Gminy - pilotuję tą sprawę. Z uchwały o nagrodach dla nauczycieli można 

skorzystać za wybitne osiągnięcia pracy nauczyciela. Natomiast dla dzieci i młodzieży 

przygotowywane są projekty uchwał w sprawie programu oraz zasad przyznawania nagród, 

przez Kierownika Zespołu ds. Oświaty. Gdy będą gotowe przekażę na komisje. 

M. Krygiel- zapytała o różnicę ceny za wywóz szamba. Prywatny przewoźnik bierze 16 zł, 

 a GZK 24. Fakturę wystawił. 

Dyrektor GZK – za zrzut na punkcie płaci się 12 zł w Koronowie, a w Bydgoszczy 16 zł, 

 a więc zrzuca nielegalnie ścieki do studzienki. 

Wójt – otrzymuję sygnały od mieszkańców, że wozak spuszcza ścieki do studzienki. Nikt nie 

podał danych przewoźnika. Wobec tego poproszę o jego dane. 

K. Lachowska – kiedy będą włączone lampy oświetlenia ulicznego. 

Wójt –   włączenie powinno nastąpić szybko, umowa jest podpisana. 
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Przewodniczący obrad,  w dniu dzisiejszym z porządku obrad został zdjęty projekt  uchwały  

w sprawie ustalenia dodatkowych opłat za odpady komunalne wnioskował, o pilne zwołanie 

posiedzeń komisji. Musimy szybko podjąć tą uchwałę w związku z tymi najprawdopodobniej 

zostanie zwołane nadzwyczajne posiedzenie rady.   

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


